

February 12th, 2025

For immediate release

The Wales Home Foundation's Eighth Annual Candlelight Evening Raises Over \$20,000.00!

The eighth annual Wales Home Foundation Candlelight Evening took place on Thursday, January 30th, 2025 in the Résidence Wales Home's Main Living Room in Cleveland, Québec. This heartwarming evening saw over seventy-five people come together to commemorate their lost loved ones.



This year's large candles were lit in honour of our founder, Mr. Horace Pettes Wales, and two beloved community members, Kathleen Carroll and Randy Millar.

Proceeds from this year's fundraiser will be used to purchase a Wellness Nordic Relax Chair. These chairs are innovatively designed to calm and soothe agitated residents, particularly those living with dementia, by gently rocking, playing relaxing music, and through use of a weighted blanket. This chair will be extremely beneficial for our two micro-milieus for dementia that are home to sixty-four residents. A Relax Chair demonstration took place during the Candlelight Evening, and guests were able to try the device.

Thursday's Candlelight Evening was the first since before the pandemic in 2019, making the fundraiser more meaningful. Special thanks are extended to the Wales Home Masonic Lodge and the Presbyterian Church for their sizable donations; thanks to them and hundreds of individual donors, we sold over 2,000 candles! Total profits of \$20,698.78 mean the Foundation more than doubled its \$10,000.00 goal, thanks to the community's profound generosity.

The Wales Home Foundation's mandate is to generate, receive, and manage funds with a view of long-term profitability; to disburse said funds to the Résidence Wales Home upon request, evaluating benefits to residents and/or employees; and to act in the Résidence Wales Home's residents' and employees' interests constantly with a view to operational sustainability. The Foundation wishes to extend its sincerest appreciation to sponsors, volunteers, family members, employees, and friends of the organization who supported this year's Candlelight Evening. Without these businesses and individuals, the event would not be the amazing success that it is year after year.

About the Wales

The Résidence Wales Home is a private seniors' residence that, together with the CHSLD Wales Inc. long-term care facility that operates under the same roof, provides a continuum of care for over 240 seniors in rural Cleveland, Québec. The Ross building, adjacent to the Wales, provides forty-two luxury apartments for adults aged fifty and above, permitting a peaceful retirement in a beautiful location complete with fabulous amenities.

- 30 -

Source: Brendalee Piironen
Secretary-Treasurer of the Wales Home Foundation
Executive Director of the Résidence Wales Home & CHSLD Wales Inc.
819-826-3266 extension 247
bpironen@waleshome.ca

12 février 2025

Pour diffusion immédiate

La huitième soirée annuelle aux chandelles de la Fondation Wales a permis d'amasser plus de 20 000 \$!

La huitième soirée annuelle aux chandelles de la Fondation Wales a eu lieu le jeudi 30 janvier 2025 dans le salon principal de la Résidence Wales Home à Cleveland, Québec. Cette soirée réconfortante a vu plus de soixante-quinze personnes se rassembler pour commémorer leurs proches.



Cette année, de grandes chandelles ont été allumées en l'honneur de notre fondateur, M. Horace Pettes Wales, et de deux membres bien-aimés de la communauté, Kathleen Carroll et Randy Millar.

Les recettes de la collecte de fonds de cette année serviront à acheter une chaise de détente Wellness Nordic. Ces chaises sont conçues de manière innovante pour calmer et apaiser les résidents agités, en particulier ceux atteints de démence, en les berçant doucement, en diffusant de la musique relaxante et en utilisant une couverture lestée. Cette chaise sera extrêmement bénéfique pour nos deux micro-milieus pour la démence qui hébergent soixante-quatre résidents. Une démonstration du Relax Chair a eu lieu lors de la soirée aux chandelles et les invités ont pu essayer l'appareil.

La soirée aux chandelles de jeudi était la première depuis avant la pandémie en 2019, ce qui rend la collecte de fonds plus significative. Des remerciements particuliers sont adressés à la Loge maçonnique du Wales et à l'Église presbytérienne pour leurs dons importants ; Grâce à eux et à des centaines de donateurs individuels, nous avons vendus plus de 2 000 chandelles ! Des profits totaux de 20 698,78 \$ signifient que la Fondation a plus que doublé son objectif de 10 000,00 \$, grâce à la profonde générosité de la communauté.

Le mandat de la Fondation Wales est de générer, recevoir et gérer des fonds en vue d'une rentabilité à long terme; de verser lesdits fonds à la Résidence Wales Home sur demande, en évaluant les avantages pour les résidents et/ou les employés ; et d'agir constamment dans l'intérêt des résidents et des employés de la Résidence Wales Home dans un souci de pérennité opérationnelle. La Fondation souhaite exprimer sa plus sincère reconnaissance aux commanditaires, bénévoles, membres de la famille, employés et amis de l'organisation qui ont soutenu la soirée aux chandelles de cette année. Sans ces entreprises et ces particuliers, l'événement ne connaîtrait pas le succès incroyable qu'il connaît année après année.

À propos du Wales

La Résidence Wales Home est une résidence privée pour aînés qui, avec l'établissement de soins de long durée CHSLD Wales Inc. qui opère sous le même toit, offre un continuum de soins à plus de 240 aînés dans la région rurale de Cleveland, au Québec. L'immeuble Ross, adjacent au Wales, propose quarante-deux appartements de luxe pour adultes de cinquante ans et plus, permettant une retraite paisible dans un endroit magnifique avec des commodités fabuleux.

- 30 -

Source: Brendalee Piironen
 Secrétaire-trésorière de la Fondation Wales
 Directrice générale de la Résidence Wales Home & CHSLD Wales Inc.
 819-826-3266 poste 247
 bpironen@waleshome.ca